
Včeraj ob 14. uri je h koprski obali svečano priplula naša druga vojaška ladja - Triglav 11

"Triglav je ruska ladja tipa svetljak in prva taka
ladja v floti EU in zveze Nato. Ta ladja bo eden
najbolj praktičnih dokazov sodelovanja med
Natom in Rusijo," je ob svečanem vplutju naše
druge vojaške ladje včeraj poudarila obrambna
ministrica Ljubica Jelušič in jo navezala na
zgodovinski dogovor o zavezništvu Nata in
Rusije.

KOPER ► "Čeprav se nam
je tole dete rodilo v morda ne
najbolj posrečenem trenut-
ku in je bilo v začetku ne-
kako nezaželeno, ... pa smo
ga že na samem začetku
vzljubili in si zdaj ne znamo
predstavljati naše družine
brez njega. Z njim smo spo-
sobnejši, nanj bomo lahko
ponosni. In zadovoljstva
nam ne moti niti dejstvo, da
bo morda imelo lasten pris-
tan šele ob polnoletnosti.Ne-
nazadnje ni prvo dete, ki je
prenočevalo v družbi do-
mačih živali," )e poveljnik sil
slovenske vojske brigadir
Branimir Furlan včeraj z
nekaj stavki povedal bistvo,
zakaj naša vojska potrebuje
drugo ladjo, in hudomušno
ošvrknil vse, ki se delajo
norca, ker bo začasno do-
movala na privezu za živi-
no.

Včerajšnje svečano vplut-
je večnamenske -ladje Tri-
glav 11 v koprsko prista-
nišče je zmotil dež, vendar
pa niti to ni odvrnilo skoraj
tisočglave množice, ki si je
hotela ogledati ladjo. Vse se
je začelo natanko ob 14. uri,
ko se je Triglav ob sprem-
stvu manjše sestre Ankaran
približala potniškemu ter-
minalu. Mornarji so ob bok
namestili boje, nato pa na
obalo vrgli vrvi, s katerimi so
Triglav prvič privezali doma.

Z ladje je nato stopil po-
veljnik odreda patruljnih la-
dij (Ankaran in Triglav) ka-
pitan korvete Stanko Dužič,
odkorakal do poveljnika
430. mornariškega diviziona
kapitana fregate Andreja
Androjne in mu poročal o
uspešno izpeljani nalogi.
Protokol ob prihodu ladje so
sklenili z državno himno.

Branimir Finimi:
"Nenazadnje
Jriglav ni prvo
dete, ki je
prenočevalo v
družbi domačih
živali."

Jelušičeva
o večnamenskosti

Brigadir Furlan se je v svo-
jem govoru zahvalil vsem, ki
so sodelovali v projektu dru-
ge vojaške ladje, da so "od
različnih možnosti izrabe
razpoložljivih finančnih
sredstev izbrali ravno to,

najboljše od ne najnu-
nejšega." Zahvalil se je tudi
prebivalcem Kopra in An-
karana ter koprski Luki, ker
že skoraj dve desetletji nu-
dijo zavetišče vojski. Po Fur-
lanovem prepričanju bo Tri-
glav naši vojski omogočal,
da se bo skupaj s partne-

ricami v zavezništvu ena-
kovredno vključevala v ak-
tivnosti na morju in pre-
prečila marsikatero nečed-
nost. "Da ne bomo iako kot
doslej opazovali s kopnega
ali prosili naokoli, da bi nas
vzeli na krov. Mornarji vedo:
ladje se ne izdelujejo, da bi
bile doma,")e sklenil.

Obrambna ministrica
Ljubica Jelušič je poudarila,
da je Slovenija z novo ladjo
dokazala, da je pomorska,
država, ki o tem ne samo
govori, ampak za to tudi ne-
kaj stori.

Prepričana je, da Triglav
ne bo le vojaška ladja, am-
pak tudi prostor, kjer se bo-
do usposabljali bodoči vo-
jaški in civilni strokovnjaki
za pomorstvo. "Nova ladja je
velika pridobitev za sloven-
sko vojsko, za pomorski izo-
braževalni sistem, varovala
bo slovenski akvatorij in
obalni prostor, imela pa bo
tudi velik pomeni za sistem
varstva in reševanja na mor-
ju ter v priobalnempasu,"]e
dejala.

Na očitke, da bo ladja po-
tratna, je ministrica jelušič
odgovorila, da si v vojski
prizadevajo za nadvse go-
spodarno porabo denarja in
da prav zato skrbijo, da bo
ladja res večnamenska.

Po končanem uradnem

delu se je ministrica z gosti
povzpela na krov Triglava in
najprej segla v roko povelj-
niku ladje poročniku fregate
Andreju Pečarju. Od minis-
trskega zbora jo je spremljal
okoljski minister Roko Žar-
nic, za njima pa so na krov
Triglava stopili še člani ge-
neralštaba in številni gostje,
med katerimi so bili tudi
predstavniki ruskega ladjar-
ja in ruske vojske. Med vi-
sokimi gosti je bila tudi bo-
tra ladje, dekanja fakultete
za pomorstvo in promet
Elen Twrdy, ki je v rokah
nosila rdeče-belo torbico.
"Za ladjo imam ploščico, za
posadko pa seveda zlato
radgonsko penino," je od-
govorila na vprašanje, komu

nese darilo in kakšno. Z zla-
to penino je Twrdyjeva v
Rusiji pred časom tudi krsti-
la ladjo.

Streljala je že

"Ladja je najboljša, ker je
naša,"\e na vprašanje, v čem
je najboljši Triglav, odgovo-
ril poveljnik Pečar. Poudaril
je, da je 24-članska posadka
z ladjo zelo zadovoljna,daje
za njimi dva meseca in pol
usposabljanja v Rusiji in se-
dem dni mirne plovbe. V
sklopu testiranja ladje so v
Rusiji z njeno oborožitvijo

Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet
Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet

Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet
Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet

Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet
Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet

Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet
Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet

Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet
Tema: Fakulteta za pomorstvo in promet



tudi streljali in se očitno
odlično odrezali. "Vse je šlo v
center," se je pohvalil Pečar.

DANIJEL CEK

Protestnikov je bilo komaj kaj. V svojem slogu je
protestni performans izpeljalo društvo prijateljev
zmernega napredka na čelu z Markom Brecljem. "Na
slovensko vojno ladjo Triglav nismo ponosni, ampak
nas je sram. Ta zgodovinska smet, igrača slovenskega
napuha in omejenosti onesnažuje Koprski zaliv in žali
prisebne prebivalce polotoka Istra," pravi Brecelj.

Poveljnika Dužič in Pečar na poveljniškem mostu dajata
zadnja navodila posadki, preden se je bok Triglava prvič
dotaknil domačega pomola



Prihod ladje je bilo tudi slišati; s sedmimi salvami so jo
pozdravili topovi vojaške garde. Še večji spektakel sta
preprečila megla in dež - ladje niso mogli pospremiti še
helikopterji in letala.


